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P R O T O K Ó Ł  Nr XI / 2003 
 

obrad XI sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu 27 listopada 2003 roku 

 
 
Stan Rady Miejskiej 21 radnych, obecnych na sesji 18 radnych, tj. 85,7%. 
 
Nieobecni usprawiedliwieni: 
1.  Elżbieta Derendal 
2 . Ryszard Szymański  
1. Grzegorz Więcek 
 
W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności. 
 

Porządek obrad 
 

  1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
  2. Przedstawienie porządku obrad XI sesji Rady Miejskiej 
  3. Wybór Sekretarza obrad XI sesji Rady Miejskiej 
  4. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej 
  5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym                  
  6. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
      z wykonania uchwał Rady Miejskiej 
  7. Interpelacje i zapytania radnych  
  8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
  9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 2004 rok  
b) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych 
c)podatku od posiadania psów w 2004 roku  
d)wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzeszów umowy  
     o dofinansowanie przedsięwzięcia p.n. „Modernizacja bazy sportowej Ośrodka Sportu  
     i Rekreacji w Ostrzeszowie”  
e)  stanowiska Rady Miejskiej dot. służby Zdrowia   

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zg łoszone na poprzedniej sesji 
11. Sprawy różne i informacje 
12. Zakończenie 
 
 
Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                         obrady XI sesji Rady Miejskiej i stwierdzi ł, że sesja jest prawomocna  
                         do obradowania i podejmowania uchwał.                      
                         Powitał przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.    
    
Do p-ktu 2-go Przedstawienie porządku obrad XI sesji Rady Miejskiej       
       Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który 
                         Radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.  
 
                         Stanisław Wabnic – Burmistrz wniósł o przyjęcie do porządku dwóch         
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                   w punkcie 9 podpunkt d) i e) projektów uchwał w sprawie: wyrażenia zgody  
                   na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzeszów umowy  
                   o dofinansowanie przedsięwzięcia p.n. „Modernizacja bazy sportowej Ośrodka        
                   Sportu i Rekreacji w Ostrzeszowie”  oraz stanowiska Rady Miejskiej dot.  
                   służby Zdrowia.  
                   Rada jednogłośnie (18 głosów „za”) przyjęła wniosek Burmistrza poszerzając 
                   porządek obrad. 

                          
Do p-ktu 3-go Wybór Sekretarza obrad XI sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił,  
                         aby  sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zosta ł radny Sławomira   
                         Odrobińskiego. 
                         Radny  Sławomir Odrobiński wyraził zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) wybrała radnego Sławomira  
                         Odrobinskiego Sekretarzem obrad XI sesji Rady Miejskiej.  
 
Do p-ktu 4-go Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej 
                       Radny Zygmunt Ostrowicz - Sekretarz obrad X sesji Rady Miejskiej        
                       przedstawi ł wniosek w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej   
                         sesji bez odczytania. 
                         Wniosek stanowi za łącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokó ł był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zapro- 
                         szeniu na obrady dzisiejszej sesji.  
                         Rada jednog łośnie (18 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protokołu. 
 
Do p-ktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,                   
                         zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  
                       Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych 
                         Radna Krystyna Sikora zwróci ła się z apelem do Starosty Ostrzeszowskiego,  
                         aby za pośrednictwem mediów poinformował społeczeństwo o sytuacji  
                         mieszkańców w zakresie podstawowej opieki zdrowotnej, jaka wystąpi  
                         na terenie miasta i gminy Ostrzeszów (także powiatu) po 1 stycznia 2004 r. 
                         Informacja w szczególności winna zawierać odpowiedź na pytanie do kogo  
                         mają się zwrócić chorzy po 1 stycznia 2004 roku w związku z nie podpisa-                        
                         niem umów z Narodowym Funduszem Zdrowia o udzielenie świadczeń  
                         zdrowotnych przez ostrzeszowskie placówki podstawowej opieki                    
                         zdrowotnej. 
                         Radny Henryk Kajser zwróci ł uwagę, że art.7 ust.1 pkt 5 ustawy o samo-               
                         rządzie gminnym stanowi, że do zadań własnych gminy należy również   
                         zadanie z zakresu ochrony zdrowia. Uważa, że to gmina odpowiedzialna  
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                         jest za funkcjonowanie podstawowej opieki zdrowotnej i z tego zadania się  
                         nie wywiązuje. Starosta odpowiedzialny jest natomiast za funkcjonowanie  
                         szpitala. Zapytał jak od strony prawnej wygląda własność majątku  
                         należącego do podstawowej opieki zdrowotnej.    
                         Postulował o podjęcie działań mających na celu wyodrębnienie wysypiska  
                         odpadów, tak aby stanowi ło odrębny podmiot podlegający gminie, będący                 
                         w 100% własnością gminy – niezależny od podmiotów, działających  
                         w zakresie gospodarki odpadami sta łymi. 
                         Wniósł, aby udostępnić i przedstawić radnym informację z zakresu  
                         działalności finansowej Zakładu Oczyszczania Spółka z o.o. – szczególnie  
                         w zakresie kosztów rodzajowych.  
                         Radny Ryszard Dadaczyński postulował podjęcie działań rozwiązania  
                         problemu zanieczyszczania przez psy ulic i chodników m.in. poprzez .  
                         nasilenie kontroli właścicieli psów przez odpowiednie służby i egzekwo- 
                         wanie sprzątania nieczystości. 
                         Zapytał czy jest zgoda konserwatora zabytków na zastosowane rozwiązanie  
                         prowadzenia prac energetycznych na ul.Gen.Sikorskiego przy zmianie  
                         prowadzenia linii zasilających. Zamiast linii napowietrznych na budynkach  
                         pojawi ły się zwoje kabli, co zakłóca ich estetykę. 
                         Wnioskował o: 

                   - kontynuację zmian nazewnictwa ulic na osiedlu położonym w rejonie  
                           ulic Norweskiej i W łoskiej. Nazwy ulic winny upamiętniać narodowości  
                           jeńców wojennych więzionych w Ostrzeszowie podczas II wojny  
                           światowej. Wiązałoby się to zezmianą nazw ulic m.in. H.Sawickiej,  
                           J.Krasickiego. 
                    - nadanie nazwy rondu (skrzyżowanie ulic: Armii Krajowej, Łąkowej,  
                      Kolejowej) imieniem porucznika W.Zuberka.  
                         Radny Zygmunt Ostrowicz wnioskował o podjęcie działań w sprawie 
                         poprawnego oznakowania drogi krajowej nr 11. dotyczy to skrzy żowania          
                         drogi nr 11 z drogą w kierunku Rogaszyce – Królewskie (ustawienia                           
                         znaków „zakaz wyprzedzania”).  
                         Radny Aleksander Józefiak zwróci ł się z zapytaniami do Zastępcy  
                         Burmistrza: 

                   - czy jest przekonany o słuszności wydanej lokalizacji chlewni na ul  
                     Warszawskiej,  
                   - jakie działania  administracyjne zostaną podjęte w związku z decyzją  
                     o lokalizacji chlewni, wywołujące protesty mieszkańców. 
                   Radny Jan Góra zwrócił się w imieniu mieszkańców Pustkowia Północ  
                   z prośbą o zainstalowanie lampy przy drodze wojewódzkiej (skrzyżowanie  
                   z drogą dojazdową do wytwórni mas bitumicznych). 
                   Stanisław Wabnic – Burmistrz w imieniu Radnego Ryszarda Szymańskiego  
                   przedstawi ł interpretację dotyczącą sprzedaży napojów alkoholowych 
                   nieletnim w lokalu „Piekie łko”. Fakt ten zgłaszają dyrektorzy szkół.  
                   Wniósł o podjęcie radykalnych działań w powyższej sprawie.  
 

Do p-ktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
                         Nikt z zainteresowanych nie zabra ł głosu. 
                          
Do p-ktu 9-go Podjęcie uchwał w sprawie: 
                          a) ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 2004 rok  
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                        Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił projekt uchwały. 
                        Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy  
                        projekt uchwa ły.  
                        Radny Aleksander Józefiak – Przewodniczący Komisji Budżetu  
                        i Przestrzegania Prawa poinformowa ł, że Komisja także pozytywnie  
                        zaopiniowała projekt uchwały z wnioskiem „większa kontrola składanych                   
                        deklaracji podatkowych przez Urząd Miasta i Gminy”. 
                        Rada Miejska 17 g łosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                        Uchwała Nr XI/103/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
    
                    b) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków                           
                        transportowych 
                        Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił projekt uchwały. 
                        Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy  
                        projekt uchwa ły.  
                        Radny Aleksander Józefiak – Przewodniczący Komisji Budżetu  
                        i Przestrzegania Prawa poinformowa ł, że Komisja także pozytywnie  
                        zaopiniowała projekt uchwały z wnioskiem „porównanie proponowanych                    
                        stawek ze stawkami przyjętymi przez Radę w ubiegłym roku”.   
                        Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                        Uchwała Nr XI/104/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
   

               c) podatku od posiadania psów w 2004 roku (nr 61/2003) 
                         Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały powyższy  
                         projekt uchwa ły.  
                         Radny Henryk Kajser wnioskuje o zróżnicowanie opłaty za posiadanie  
                         psów. Stawka niższa dla posiadaczy psów, które przebywają w kojcach  
                         i na podwórzach, a wyższa dla posiadaczy mieszkających w blokach. 
                         Głosowanie wniosku – 3 „za”, 5 „przeciw”, 10 „wstrzymujących”. 
                         Wniosku nie przyjęto. 
                         Radny Adam Zawada podkreślił, że Komisji Gospodarki Komunalnej  
                         i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowa ła projekt uchwały. 
                         Przewodniczący Rady Miejskiej postulował poprawienie ściągalności 
                         podatku od posiadania psów.   
                         Rada Miejska 15 g łosami „za”, 2 „przeciw”1, „wstrzymującym” podjęła       
                         uchwałę. 
                         Uchwała Nr XI/105/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
d) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy                       

                              Ostrzeszów umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia p.n.                       
                               „Modernizacja bazy sportowej Ośrodka Sportu  

                         i Rekreacji w Ostrzeszowie” 
                         Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił projekt uchwały. 
                         Rada Miejska jednogłośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwała Nr XI/106/2003 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                     e) stanowiska Rady Miejskiej dot. służby Zdrowia   

                                Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił projekt uchwały. 
                                Radny Henryk Kajser wnosi o dopisanie w projekcie uchwa ły słowa  
                                protestuje. 
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                                Rada jednog łośnie (18głosów „za”) poparła wniosek radnego. 
                                Po przeredagowaniu  projektu Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów 
                                „za”) podjęła uchwałę. 
                                Uchwała Nr XI/107/2003 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej 30-minutową ogłosił przerwę w obradach sesji 
                           (godzina 1100 – 1130). 
 
                           Na obrady sesji nie powrócili radni: Zygmunt Lizakowski, Antoni Obsadn y,  
                           Marek Pohl i Arkadiusz Suchanecki. 
 
Do p-ktu 10-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
                           Stanisław Wabnic odpowiadając na zapytania wyjaśnił, że:   

                     - radny Ryszard Dadaczyński otrzymał na piśmie odpowiedź od Starosty  
                       na interpelacje zg łoszone na poprzedniej sesji Rady Miejskiej,  
                     - na interpelacje złożone na dzisiejszej sesji radny Ryszard Ddaczyński  
                       również otrzyma odpowiedź na piśmie, 
                     - radni, którzy zgłosili interpelacje i zapytania otrzymają odpowiedzi  
                       na piśmie. 

                           Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że protesty mieszkańców 
                           w sprawie budowy chlewni zaczęły się dopiero po wydaniu decyzji  
                           na lokalizację budynku chlewni. O ile byłyby wcześniej na pewno roz- 
                           ważylibyśmy wydanie decyzji. Pozwolenie na budowę budynku chlewni 
                           nie zostało wydane. 
 
                           Na obrady sesji wróci ł radny Marek Pohl. 
 
                           Roman Frankowski – Sekretarz Powiatu poinformował, że: 
                           - Starosta przekaże Przewodniczącemu Rady Miejskiej odpowiedzi                          
                             na zapytania radnych, 
                           - w 1999 roku była możliwość utworzenia  NZOZ przez gminę, 
                           - zgodnie z przepisami Starostwo uwłaszczyło się na wszystkie budynki 
                             służby zdrowia będące na koniec 1988 roku we władaniu ZZOZ. 
 
Do p-ktu 11-go Sprawy różne i informacje 
                           Dariusz Kwiatek – poinformował o pomocy finansowej SAPARD. 
                           Pismo stanowi za łącznik do protokołu. 
                           Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza poinformował, że nie we wszystkich  
                           wsiach sołeckich odbyły się szkolenia w sprawie wypełniania wniosków 
                           o dopłaty dla rolników po wejściu do Unii Europejskiej. Kolejne szkolenia 
                           wiosną we wsiach, w których się nie odbyły. W większych wsiach sołeckich           
                           będą przyjmowane wnioski o wymianę dowodów osobistych. 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej zachęcił do nabywania biletów na występ  
                           Hanki Bielickiej, który odbędzie się w dniu 7 grudnia br. w Kino-teatrze. 
                           Burmistrz zaprosi ł na trójmecz – posłowie, samorządowcy i biznes, który   
                           odbędzie się w hali sportowej w dniu 28 listopada br. 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że: 

                     - 13 grudnia br. w Turku odbędą się samorządowe rozgrywki szachowe –  
                       zgłoszenia do 7 grudnia, 
                     - poinformował, że wpłynęło pismo z PSS „Społem”, 

 



 6 

 
                     Obrady sesji opuścił radny Marek Pohl. 
 
                     - Gimnazjum w Siedlikowie uzyskało tytuł „Szkoły z klasą”- certyfikat  
                       z dnia 10 października 2003 roku oraz będzie realizować Program Wspól- 
                       noty Europejskiej Socrates – Comenius na co przyznano kwotę grantu       
                       2.760,oo Euro, 
                     - kolejna sesja Rady Miejskiej dnia 30 grudnia 2003 roku,  

                           - 15 grudnia br. otrzyma projekt budżetu miasta i gminy na 2004 rok,                               
                           - stałe Komisje Rady Miejskiej winne przygotować plany pracy na 2004 rok. 
 
Do p-ktu 12-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady XI sesji  
                           Rady Miejskiej. 
  
                           Rada podjęcia 5 uchwał . 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1230. 
 
 
 

               Sekretarz  
obrad XI sesji Rady Miejskiej 

 
      Sławomir Odrobiński 

 

 


